
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 18/2024

Aika: 15.5.2024 Paikka: Espoo
kello 16:30

Läsnä: Vertti Hatara (puheenjohtaja) Oscar Rouvinen (poissa)
Elli Peltoniemi Joel Vainio
Patrik Hoppania Niklas Riihelä (sihteeri)
Petteri Niska Pessi Parkkinen
Katariina Kokkonen Essi Korpi
Saimi-Sofia Pirinen Linnea Hartikainen

1. KOKOUKSEN AVAUS
Hatara avasi kokouksen ajassa 16:30.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Esityslista hyväksytään kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin esitetyin muutoksin.

5. ILMOITUSASIAT
Kokkonen sai kutsun olkiluotovierailulle.
Kokkonen haki paketin, jossa oli yllättävä noutomaksu.
Parkkisella on kokouksessa mukana legendaarinen lippis.

6. KUULUMISKIERROS
Niskalla menee ihan kivasti. Ollut neutraali viikko sekä viikonloppu.
Vainiolla on vähän kiireistä, mutta koko ajan tapahtuu kaikkea kivaa.
Peltoniemellä menee tosi hyvin, zen olo, lomalla oli kivaa. Seitsemän tunnin
kandiluento oli aika rankka.
Pirisellä oli erittäin rentouttava loma. IE hommia on tullut hoideltua samalla
lomamielellä. Pirisen vastuualue työpaikalla onkin ovet työturvallisuuden sijaan.
Hartikaisella oli rentouttava, mutta päätä painava risteily.
Hoppanialla on mukava olo sohvalla. Hoppanian työpaikalla diplomi-insinöörejä
pilkataan.
Kokkosella on hyvä fiilis. Kokkonen vieraili mummillaan ulkoiluttamassa häntä.
Kokkonen aloitti myös kandidaattityönsä tällä viikolla.
Parkkisella menee myös hyvin. Parkkinen on opetellut käyttämään Adobe InDesign
tietokone ohjelmaa.
Korvella menee hyvin. Lomalta tultuaan hommia on kertynyt ja tenttiin on tullut
luettua.
Riihelä on opiskellut viime aikoina paljon Juuso Saaren kanssa. Aurinko ja hyvä sää
hymyilyttää.
Hatara on nauttinut hyvästä säästä. Ottaa rennosti ja ei osallistu kaikkiin tapahtumiin.
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7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet
7.2. Raadin palaute

Kun uudet nettisivut ovat ylhäällä voidaan historiikistä tuoda vanhat raadit
killan nettisivuille.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtumat
8.2. Tulevat tapahtumat

8.2.1. Kesäkisat tilannepäivitys
Tapahtuma järjestetään jossain muodossa. Kokoustavat asiasta
loppuviikosta. Toivottu päivä on edelleen 8.6. monista syistä.

8.3. Toimareiden täydennyshaku
Toimareiden täydennyshakuun halutaan:
Vaellusvastaavat, lauttatoimikunta, kulttuurivastaavat, liikuntavastaavat,
kiltahuonevastaavat, ulkoasiaintoimikunta, sekä opintotoimikunta, että
viestintätoimikunta kokonaisuudessaan.

8.4. Bella-Italia iltamat
Tapahtumasta järjestetään kysely.

8.5. Uusi kiltahuone
Kokkonen lähetti “painokkaan” viestin asiasta 14.5. ja vastausta ei kuulunut.
Toiveena olisi, että muutto saataisiin hoidettua toukokuun aikana ennen
Juhannusta.

8.6. Premico yhteistyö
Hartikainen on hoitanut asiaa.

8.7. Seuranta
8.7.1. Saunalautan grafiikat

Hatara laittaa Oinoselle viestiä asiasta.
8.7.2. CompENG-haalarimerkit

Peltoniemi puhui Garsvan kanssa CompENG-merkeistä ja niiden
myymisestä. Todettiin, että myytävältä näyttäviä merkkejä voidaan
tilata ja myydä.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Terveiset

Toiminta on hiljaista. Liikuntavastaavat ovat lomalla.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Ulkoexcun jonotus

Jonotus tapahtuu 17.5. Paikkoja on tarjolla 18.

11. IE-PERHE
11.1. Puolihermanni

Aavan puolelta on “vedetty naruista”. KvTMK puolelta kommunikointi on ollut
hiljaista.

11.2. Kaukkarit
Kaukkareiden suunnittelu on aloitettu. Lipunmyyntikeinoja on pohdittu.
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12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Abisitsit

Asiaa on kokoustettu ENG:in opintovastaavien kanssa.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Orientaatioviikon tapahtumat

Pohdittiin raadin sitoutumista orientaatioviikon aikana, sekä kandidaattifuksien
orientaatioviikon aikataulua. Toivotaan raadilta näkyvyyttä sekä aktiivisuutta
orientaatioviikon aikana.

13.2. MAIK varaslähtö
Toivottavaa on, että koko raati on paikalla tapahtumassa. Alkoholin käytöstä
keskusteltiin edustuksen sekä ensivaikutelman näkökulmasta.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. Terkkuja

Toiminta on ollut hiljaista. Riihelä ihaili ISOkasteessa KvISOjen ja
CompENG-ISOjen yhteistyötä.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut ja korvaustositteet

Päätös: hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.

17. AYY
17.1. Kutsu AYY14 sillikselle

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL
18.1. MAIK-varaslähtö

Tapahtuman järjestäminen on hyvällä mallilla. MAIK-pastasta sekä vessoista
syntyi keskustelua. Rastinpitovälineiden lisäystä toivottiin.

19. M.E.T.A.
Hartikainen ja Mikko Ihamäki päättivät aloittaa Ruutisten hinnan, määrän ja laadun
kilpailuttamisen.
Parkkinen muistuttaa raatia fuksiopasteksteistä.

20. SEURAAVA KOKOUS
Pollataan tarvittaessa.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Hatara päätti kokouksen ajassa 17:46
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_______________________ _______________________

Vertti Hatara Niklas Riihelä

puheenjohtaja sihteeri


